
Vyjádření školitele k magisterské diplomové práci Lídy Vlkové Reintrodukce dvou

cílových druhů na vytěiené rašeliniště

Lída pracovala zodpovědně po celou dobu, ke zkoumanému rašeliništi si vytvořila, myslím,

až osobní vztah. Zajímaly ji i širší souvislosti, ne jen vlastní dílčí problém. Dobře se s ní

spolupracovalo. Získala pěkná data a celkem dobře je i zpracovala. Předložená práce se mi

líbí. Samozřejmě by se leccos dalo vylepšit, to je tak vždycky. Studenti obvykle nechávají

psaní práce na poslední chvíli. Lída začala psát docela v předstihu a na přečtení a

okomentování některých částí jsem měl celkem času dost. Na něco ho ale už moc nezbylo,

zvláště na diskusi. Líbí se mi závěry, jasné a stručné, s teoretickými i praktickými vývody.

Předpokládám, že z výsledků napíšeme brzy nějaký slušný článek.

Podrobnější zhodnocení je věcí oponentek. Jájsem s prací spokojen.

V Českých Budějovicích, 18.5.2016

Karel Prach


